
Zápis 20. zasedání OV ČJF Praha – 8. 11. 2017 
 
 
 

PROGRAM: 
1. Zahájení, schválení programu 
2. Příprava oblastní konference ČJF 
3. Kontrola zprávy o činnosti a hospodaření 
4. Zastupování oblasti na radě ČJF 14.11.2017 
5. Náklady disciplinárního řízení 1/2017 
6. Dopis o pořádání OM – PJK Gabrielka 
7. Žádost o pořádání OM – paravoltiž – JO TJ Orion Praha, 
8. OM drezura TJJ Přední Kopanina 
9. OM ve všestrannosti – Dostihový spolek Pardubice  
10. Příspěvek na překladatelské služby – skokové soustředění 
11. Výkonnostní odznaky skoky a pony 

 
Přítomni: M. Hladík, E. Pařenicová, R. Habásková, C. Neumann 
Nepřítomen: M. Vítek 
Sekretář oblasti: I. Hůlková 
 
 
 
1. Program byl schválen s úpravami a doplněním. 
 
2. Technické zabezpečení konference – projektor – R. Habásková, kontrola zajištění 
podkladů pro konferenci – I. Hůlková 

 
3. Kontrola zprávy o činnosti – M. Hladík a zprávy o hospodaření E. Pařenicová, 
kontrola posledních údajů z účetního programu Xaverius – I. Hůlková, E. Pařenicová 
a M. Hladík. Při přípravě zprávy o hospodaření oblasti byly zjištěny závažné chyby 
v účetní evidenci ČJF, na které byl Ing. Pařenicovou upozorněn viceprezident pro 
ekonomiku a požádán o nápravu. Jedná se především o zaúčtování příjmu oblasti ve 
výši 513 tisíc namísto radou schválených 580 tisíc a nezaúčtování dokladů 
souvisejících s JSORP, příspěvky pro vedoucích ekip na MČR, atd. 

 
4. OV ČJF Praha pověřil zastupováním předsedy OV na jednání rady ČJF dne 
14.11.2017 Martina Hladíka.   (Pro: 4 proti 0 – schváleno) 

 
5. OV ČJF Praha vzal na vědomí informaci předsedy OV Miloslava Vítka, že ve 
snaze neohrozit jednání konference oblasti uhradil dne 8.11.2017 náklady 
disciplinárního řízení 1/2017. 
Vzhledem k tomu, že OV ČJF Praha na svém 18. zasedání dne 6.9.2017 rozhodl 
o�úhradě těchto nákladů z rozpočtu oblasti Praha, bylo projednání bodu 3. z 18. 
zasedání OV ČJF Praha revokováno a OV rozhodl o zrušení svého rozhodnutí 
o úhradě nákladů disciplinárního řízení 1/2017 z rozpočtu oblasti. 
Předseda OV a následně zbývající členové OV toto rozhodnutí učinili po racionálním 
zvážení vzniklé situace, kdy na jedné straně stojí obstrukce a nelegitimní postup 
sekretariátu ČJF a pravděpodobně i některých členů VV ČJF a na druhé zájem 



konference oblasti jako nejvyššího orgánu ČJF na úrovni oblasti, tedy členů oblasti 
Praha. A zvítězil názor, že pořádat konferenci oblasti s předsedou OV, který podle 
některých názorů není členem ČJF, by bylo vůči jejím účastníkům i ostatním členům 
oblasti nezodpovědné. (Pro: 4 proti 0 – schváleno) 

 
6. OV ČJF Praha projednal dva dopisy z PJK Gabrielka. O místě uspořádání OM 
Prahy ve skákání rozhodne po posouzení nabídek ze strany pořadatelů. 

 
7. OV ČJF Praha rozhodl o přidělení OM Prahy v paravoltiži pořadateli z JO TJ 
Orion Praha.   (Pro: 4 proti 0 – schváleno) 

 
8. OV ČJF Praha rozhodl o přidělení OM Prahy v drezuře pořadateli z TJJ Přední 
Kopanina. (Pro: 4 proti 0 – schváleno) 
 

 
9. OV ČJF Praha byl informován o možnosti spolupráce při zajištění OM Prahy ve 
všestrannosti s Dostihovým závodištěm Pardubice. O podmínkách spolupráce se 
bude jednat včas a podle přesných zásad, aby nedošlo k situaci z letošního roku 
(7 dnů před termínem konání se pořadatel Eventing Team domluvil pouze s DS 
Pardubice o pořádání OM Prahy bez vědomí oblasti). Akce nemohla být schválena, 
neboť o ní nebylo ani zažádáno a nesplňovala termíny dané pravidly, nebyly 
schválené STP. 

 
10. OV ČJF Praha projednal a schválil příspěvek z oblastního rozpočtu na 
překladatelské služby při skokovém soustředění se zahraničním trenérem M. Frehe 
Siermannem 18.11.-19.11.2017 ve výši do 10 tisíc Kč. (Pro: 4 proti 0 – schváleno) 

 
11. Žádosti o výkonnostní odznaky: 

 
V. Skutecký – Stáj Urban – výkonnostní odznak pony – podmínky splněny, oblast 
schvaluje – bude předáno komisi pony a VV ČJF 
Tomáš Plšek – Equuleus Praha – bronzový výkonnostní odznak skoky – podmínky 
splněny, oblast schvaluje – bude předáno skokové komisi a VV ČJF 
Valerie Kuková – JK Delta – bronzový výkonnostní odznak skoky – podmínky 
splněny, oblast schvaluje – bude předáno skokové komisi a VV ČJF. 
(Pro: 4 proti 0 – schváleno) 
 

Zapsala: I. Hůlková 
Schůze ukončena: 16,00 hod 


